
 
 

 
PROCES – VERBAL 

al şedinţei extraordinare – de îndată a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 
din data de 14.02.2024 

  
Şedinţa extraordinară de îndată a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza 

dispoziţiei de convocare nr. 200 / 12.02.2024 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-
Viorel şi s-a desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 
13:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, declarând deschisă şedinţa de 

consiliu, face prezenţa consilierilor: au confirmat prezența la începerea lucrărilor 15 consilieri 
locali în funcţie. Absenți d-nul Ciubuc Dumitru (se face precizarea că este plecat la băi) și d-na 
Manea Naidin Laura Loredana. 

  Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel, 
d-na Stoenică Eugenia - director executiv al Direcției economico-financiare și d-nul Jidovu 
Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu 
Marius, consilier – Compartiment Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
II. PROCESELE-VERBALE ALE ȘEDINȚELOR DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian supune la vot procesul-verbal al 
ședinței ordinare din data de 31.01.2024, înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitatea celor 
prezenți).  

  
III. APROBAREA ORDINII DE ZI 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, dă citire ordinii de zi după cum 

urmează : 
1. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al 

Orașului Drăgănești-Olt pentru anul 2024”.        
Iniţiator proiect,  Primar, Ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot ordinea de zi, 
înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

IV. DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 
 

1. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Orașului Drăgănești-Olt pentru anul 
2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz nefavorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz 
nefavorabil proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 



 
 

D-nul Tobescu Dorel – Referitor la aprobarea bugetului s-a constatat că nu s-au 
respectat toate etapele prevăzute de art. 39 din Legea nr. 273/2006 și în altă ordine de idei, 
pentru a vota bugetul spune în felul următor: autoritățile deliberative, în termen de maximum 10 
zile de la data supunerii spre aprobare a proiectului de buget, potrivit alin. (4), se pronunță 
asupra contestațiilor și adoptă proiectul bugetului local, după ce acesta a fost votat pe capitole, 
subcapitole, titluri, articole, alineate, după caz, și pe anexe. Așa cum este prezentat bugetul, 
dumnealor spun că nu pot știi unde pot face amendamente și practic unde se duc banii, discuție 
care a fost purtată anterior în ședința comisiei Buget și comisiei Juridice. De ce nu se poate 
ajunge la o înțelegere și să le prezinte oamenilor ce cer și să dăm drumul la buget, că nu este 
nico problemă? Și nu este nicio crimă dacă se întârzie 1-2 zile, pentru că se spune clar că nu se 
întâmplă nimic. Se sistează plăți din sumele defalcate care se primesc de la minister și atunci 
când se rezolvă se dă drumul și la sumele acelea defalcate. Care este problema că se întârzie 
1-2 zile? Că trebuia depus pe data de 12 și s-a depus pe 31, că nu s-a respectat termenul de 
10 zile, că nu s-a respectat termenul de 5 zile. Stăm toată ziua și ne certăm pe aici. Dați-le ce 
cer și terminăm cu treaba asta. Ne bălăcărim pe site-uri. 

 
Vine la ședință d-na consilier local Manea-Naidin Laura Loredana. 
 
D-nul Primar – Domnule consilier, vedeți că treceți în altă parte. Acum vorbim despre 

buget, nu vorbim despre ce se întâmplă în spațiul public, că și dumneavoastră vorbiți în spațiul 
public multe.  

Dacă d-na Stoenică Eugenia poate să vă prezinte, să vă prezinte acum, pe loc. De aia 
suntem aici. De aia luați 800 de lei pe lună ca să putem să dezbatem acest proiect de hotărâre. 

Să vedem dacă doamna director economic vine cu o altă părere. 
Domnule Secretar, de ce am convocat această ședință dacă dânșii spun că nu este în 

termen? Vă rog să ne răspundeți dumneavoastră. Dacă este sau nu este legal? Spuneți pe ce 
dată putem să punem această ședință, venim cu amendamentele pe care domnii consilieri pot 
să le depună. Să vină și cu sumele pe care le mutăm și de unde le mutăm. Să avem o ședință 
onorabilă. Nu avem de ce să ne certăm. Suntem trimișii cetățenilor și trebuie să rezolvăm 
problema asta.  

D-nul Secretar – În ceea ce privește transparența decizională - în conformitate cu 
prevederile Legii nr. 52/2003, proiectul de hotărâre, însoțit de anexă, a fost publicat pe site pe 
data de 31.01.2024 până la momentul la care a fost convocată ședința extraordinară din data 
de 12.02.2024, când a fost întocmită și minuta. În ceea ce privește modalitatea de exercitare de 
către dumnealor, a dreptului de a întocmi amendamente, este o chestiune de tehnică- bugetară. 
Trebuie să fie clarificat cum anume pot să exercite acest drept. 

D-nul Viceprimar – Referiți-vă la termene. 
D-nul Seceretar – Pe Legea nr.52/2003 s-au respectat termenele, pe Legea nr. 273/2006 

nu ne-am ocupat noi. Aici structura de specialitate, respectiv doamna Stoenică Eugenia vă 
poate spune mai multe. 

D-nul Primar – Din punctul dumneavoastră de vedere este legal? 
D-nul Secretar – În ceea ce privește Legea nr. 52/2003, da. Eu atât vă pot răspunde. 
D-nul Primar - Mulțumesc. Spuneți doamna Stoenică. 
D-na Stoenică Eugenia – Conform Legii nr. 273/2006, pe data de 11.01.2024 a fost 

publicat un anunț, împreună cu proiectul de buget, la sediul Primăriei. Pentru propuneri a fost 
stabilită data de 26.01.2024. Ne-am încadrat în cele 15 zile în care proiectul de buget trebuie să 
stea afișat pentru a fi făcute propuneri de către cetățeni. Dezbaterea publică se poate face în 
ședință de aprobare a bugetului. S-au îndeplinit aceste condiții. Pe data de 11.01.2024 s-a 
primit ... 

D-nul Nădescu Viorel - Și pe 31.01.2024 ce s-a depus? 
D-na Stoenică Eugenia – Pe 31.01.2024 trebuia făcută publicitatea. 



 
 

D-nul Secretar – Proiectul de hotărâre însoțit de anexa întocmită de structura de 
specialitate.  

D-na Stoenică Eugenia – Forma de la data respectivă. Pe data de 07.02.2024 s-a primit 
o altă fișă de T.V.A. pentru cheltuieli materiale la învățământ. Atunci am venit și am făcut o 
adăugare la proiectul de buget cu suma respectivă. 

D-nul Primar – Dacă aveți ceva cereți punctual. Domnule Nădescu Viorel, cum ați spus 
ieri, cum m-ați întrebat ieri, ce înseamnă: Reabilitare și modernizare drumuri. La punctul 33 din 
Lista de investiții. V-a explicat doamna Stoenică? 

D-nul Nădescu Viorel – În Lista de investiții pe anul 2024... 
D-nul Primar – Spuneți dacă v-a explicat doamna Stoenică referitor la ce m-ați întrebat 

ieri. 
D-nul Nădescu Viorel – A spus că este vorba de podul CFR. 
D-nul Primar – La podul CFR este o lucrare din mandatul domnului Ciubuc Dumitru. 
D-nul Nădescu Viorel – Eu ca și consilier local, ca să aprob bugetul pe anul 2024, la 

valoarea estimată, de la număr articol 19 până la 25 văd valoare estimată. Doamna și-a făcut 
socoteala, 30.290.000 lei suma totală. Aici putea să facă un subcapitol – partea de cofinanțare 
și un alt subcapitol – partea care o primim. Eu de unde să știu? 

D-nul Primar – Sunt niște coduri acolo. Doamna Stoenică, la bugetul Slatinei cum este? 
Este detaliat bugetul? 

D-na Stoenică Eugenia – Nu. Au așa cum avem și noi. 
D-nul Primar – Haideți să terminăm. Putem să le punem la dispoziție acum în ședință 

bugetul așa cum îl cer dânșii sau să le explicăm? 
D-nul Nădescu Viorel – Domnule Primar, vrem să ne uităm și noi pe buget, să facem un 

amendament. Trebuie să știm și noi tot ce înseamnă reabilitări în orașul nostru. Să nu ne mai 
împrumutăm ... 

D-nul Primar – Ne-am împrumutat destul că ați aprobat dumneavoastră. 
D-nul Nădescu Viorel – Să nu îndatorăm orașul.  
D-nul Primar – Nu știm de unde să dăm banii, domnule Nădescu, că nu ne-am 

împrumutat și avem niște lucrări care sunt neeligibile. 
D-nul Nădescu Viorel – Domnule Primar, la o lucrare trebuie să te strângi, ca și acasă. 
D-nul Primar – Spuneți dumneavoastră soluția, ca să nu mai prelungim această situație. 

Spuneți acum ca să știm. 
D-nul Nădescu Viorel – În 3 - 4 zile ne trimiteți bugetul pe capitole, subcapitole, articole, 

detaliat pe anul 2024 și stabiliți data ședinței. 
D-nul Primar – Nu, spuneți câte zile vă trebuiesc să studiați bugetul. Din momentul în 

care primiți documentația, câte zile vreți să aveți să dezbateți? 
D-nul Nădescu Viorel – Trei zile. 
D-nul Primar – Pe ce dată vreți să fie ședința? Și spuneți și ora. 
D-nul Nădescu Viorel – Ora 16.00. 
D-nul Stoenică Alexandru – Dacă le primim vineri, punem ședința miercuri. 
D-nul Primar – Rămâne ședința pentru miercuri - 21.02.2023 ora 16.00. Dumneavoastră 

veți avea materialul vineri.  
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 7 voturi pentru (d-nul Prundeanu Narcizel, d-nul Popescu Daniel, d-nul Vitan 
Marius, d-nul Stănescu Vasile, d-nul Martin Marian, d-na Spătaru Ioana și d-na Manea Naidin 
Laura-Loredana ) și 9 abțineri (d-nul Tobescu Dorel, d-nul Nădescu Viorel, d-nul Stoenică 
Alexandru, d-nul Neacșu Ionuț, d-nul Fieraru Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul Mocioacă Ilie, 
d-nul Ghica Ion-Costin și d-nul Achim Iulian). 

 
 



 
 

 
 
V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, mulţumeşte consilierilor pentru 

participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei extraordinare - de îndată. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei 
extraordinare - de îndată a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                                         Secretar 
                    Martin Marian                                                          Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
   

                                                                      Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                                                      


